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RADNY RADY MIEJSKIEJ KONSTANCIN-JEZIORNA
Tomasz Nowicki

05-520 Konstancin-Jeziorna, uL Piaseczyńska 77
tomasz.nowieki@konstancinieziorna.pl, teL 508 834 352

Konstancin-Jeziorna, 16 grudnia 2024 r.

ictwem
iczącej Rady Miejskiej
n-Jeziorna

INTERPELACJA RADNEGO

Ponowienie interpelacji w sprawie utworzenia punktu zamiejscowego Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej w Konstancinie-Jeziornie

Szanowny Panie Burmistrzu,

W nawiązaniu do odpowiedzi z dnia 4 listopada 2024 roku (SE.0003.62.2024) dotyczącej
utworzenia punktu zamiejscowego Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Konstancinie
Jeziornie, zwracam się z prośbą o udzielenie informacji w poniższych kwestiach:

I. Jakie działania zostały podjęte od dnia udzielenia odpowiedzi, tj. od 4 listopada 2024
roku, w celu utworzenia punktu poradni?

2. Czy gmina przeanalizowała możliwość lokalizacji punktu zamiejscowego w Szkole
Podstawowej nr 3 zgodnie z wnioskiem Komisji BOKiS?

1) Jeśli tak, jakie są wyniki tej analizy?

2) Jeśli nie, zjakich powodów analiza nie została przeprowadzona?

3. Czy gmina podjęła kolejne rozmowy ze Starostwem Powiatowym od 12 czerwca 2024
roku, a także po złożeniu przeze mnie interpelacji z dnia 18 października 2024 roku?

1) Jeśli tak, jakie ustalenia zapadły w trakcie tych rozmów?

4. Czy gmina rozeznała już koszty utrzymania i hrnkcjonowania punktu zamiejscowego
poradni psychologiczno-pedagogicznej?

I) Jeżeli tak, jakie są szacunkowe kwoty?
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2) Jeżeli nie, kiedy można się spodziewać uzyskania tej informacji?



Przypominam, że utworzenie tego punktu jest priorytetowe z uwagi na wzrastające potrzeby
dzieci i młodzieży wymagających wsparcia psychologicznego oraz terapeutycznego. Sprawa
ta nie może być odkładana, a tempo działań musi zostać przyspieszone.

Z wyrazami szacunku,
Tomasz Nowicki
Radny Rady Miejskiej onstancin-Jeziorna


